

Koller Auktionen - Lot 1209

A140 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 22 March 2007, 10.00 AM



SMALL "SECRÉTAIRE A ABATTANT", Louis XVI, stamped P. ROUSSEL (Pierre Roussel, maitre 1745), Paris circa 1770/80. Tulipwood, rosewood and partly dyed precious woods in veneer and richly inlaid on all sides with depictions of landscapes with ruins, furniture, "trophées d'armes", fillets and frieze. With fall-front writing surface lined inside with green leather and fitted interior with 6 drawers and 3 large compartments. With exceptionally fine matte and polished gilt bronze mounts and applications. The "Carrara" top set within bronze rail. 57x30x(open 68)x156 cm. Provenance: Château de Vincy, West Switzerland.

Louis XVI, sign. P. ROUSSEL (Pierre Roussel, Meister 1745), Paris um 1770/80.

Rosenholz, Palisander und teils getönte Edelhölzer gefriest sowie allseitig ausserordentlich reich eingelegt mit Ruinenlandschaften,

Koller Auktionen - Lot 1209**A140 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 22 March 2007, 10.00 AM**

Möbeln, "trophées d'armes", Filets und Zierfries. Prismierter Korpus mit vorstehenden vorderen Eckstollen auf wellig ausgeschnittener Zarge mit Winkelfüssen. Front mit abklappbarer, innen mit grünem, goldgepresstem Leder bezogener Schreibplatte zwischen Kopfschublade und Fach mit Doppeltüre. Inneneinteilung mit 6 Schubladen auf 3 Reihen, darüber 3 grosse Fächer auf 2 Reihen. Ausserordentlich feine, matt- und glanzvergoldete Bronzebeschläge und -applikationen. In durchbrochene Bronzegalerie gefasste "Carrara"-Platte. 57x30x(offen 68)x156 cm.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 60 000 / 100 000

€ 61 860 / 103 090

Koller Auktionen - Lot 1209

A140 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 22 March 2007, 10.00 AM

